

**ការលះបង់សិទ្ធិលក្ខន្តិកៈនៃការកម្រិតផ្សេងៗ**  
**Waiver of Statute of Limitations**

ខ្ញុំនិយាយនៃការគាំទ្រកុមារដែលមិនទាន់បង់ប្រាក់ក្លាយជាភារកិច្ច។ លក្ខន្តិកៈនៃការកម្រិតផ្សេងៗកំណត់រយៈពេលវេលាអំឡុងពេល ដែលការវិនិច្ឆ័យអាចត្រូវបានដាក់អនុវត្ត ឬ ប្រមូល។ បន្ទាប់ពីលក្ខន្តិកៈនៃការកម្រិតផ្សេងៗចាប់ដំណើរការ ចំណុល “ផុតកំណត់” និងអាចលែងត្រូវបានអនុវត្តទៀតហើយ។ លក្ខន្តិកៈនៃការកម្រិតផ្សេងៗសម្រាប់ចំណុលគាំទ្រ កុមារអាចពឹងផ្អែកលើកត្តាបីបួន ដូចជាកាលបរិច្ឆេទ ដែលជាសេចក្តីបង្គាប់ការគាំទ្របានត្រូវបញ្ចូល កន្លែងដែលសេចក្តីបង្គាប់ការគាំទ្របានត្រូវបញ្ចូល និងរដ្ឋប្បវេណី ដែល សកម្មភាពអនុវត្តប្រាប់កើតឡើង។ អ្នកអាចចង់ស្វែងរកដំបូន្មានស្របច្បាប់លើស្ថានភាពនៃចំណុលការគាំទ្ររបស់អ្នក និងលក្ខន្តិកៈនៃការកម្រិតផ្សេងៗ ដែលអនុវត្តលើសេចក្តីបង្គាប់ គាំទ្ររបស់អ្នក។

**ការលះបង់សិទ្ធិ**

ពិចារណាលើផែនការបង់ប្រាក់បានកាត់បន្ថយ ឬពន្យារពេល ខ្ញុំយល់ព្រមលះបង់សិទ្ធិលើការការពារលក្ខន្តិកៈនៃការកម្រិតផ្សេងៗចំពោះសមូហកម្មនៃការគាំទ្រកុមារ ដែលខ្ញុំធំពាក់។ ប្រសិនបើខ្ញុំធំពាក់ការគាំទ្រ ឬប្រពន្ធសម្រាប់ឪពុក ឬម្តាយផ្សេងទៀតរបស់កុមារណាមួយដែលមានឈ្មោះក្នុងការលះបង់នេះ ការលះបង់សិទ្ធិដ៏ជះឥទ្ធិពលផងដែរដល់ការគាំទ្រ ឬ ប្រពន្ធដែលបានធំពាក់សម្រាប់ឪពុក ឬម្តាយនោះ។ ការលះបង់សិទ្ធិជះឥទ្ធិពលដល់ចំណុលគាំទ្ររបស់ខ្ញុំសម្រាប់កុមារដូចខាងក្រោម៖

ការលះបង់សិទ្ធិនេះអនុវត្តលើ៖

- 1. ចំណុលគាំទ្រទាំងឡាយដែលដល់ពេលកំណត់ឥឡូវនេះ ឬនាពេលអនាគត។ នេះរួមទាំងការគាំទ្រកុមារ ការគាំទ្រថែទាំកុមារ ការគាំទ្រវេជ្ជសាស្ត្រ និងការគាំទ្រប្តី ឬប្រពន្ធ (អាហារកិច្ច) ប្រសិនបើត្រូវបង្គាប់ និងប្រសិនបើ DCS កំពុងអនុវត្តបង្គាប់សេចក្តីបង្គាប់គាំទ្រកុមាររបស់ខ្ញុំ។
- 2. ការការពារលក្ខន្តិកៈនៃការកម្រិតផ្សេងៗណាមួយត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយ RCW 4.16.020, RCW 4.56.210, ឬ RCW 6.17.020។
- 3. លក្ខន្តិកៈរដ្ឋស៊ីវិលតោនផ្សេងទៀត ឬលក្ខន្តិកៈរដ្ឋមួយផ្សេងទៀតដែលកម្រិតពេល ដែល DCS អាចប្រមូលចំណុលគាំទ្ររបស់ខ្ញុំ។

ការលះបង់សិទ្ធិមិនទទួលបានការវិនិច្ឆ័យណាមួយដែលឥឡូវនេះត្រូវបានរារាំងដោយរដ្ឋណាមួយ ។ DCS មិនអាចប្រមូលចំណុលគាំទ្រទាំងឡាយដែលបានបាត់បង់រួចហើយទេលើ លក្ខន្តិកៈនៃការកម្រិតផ្សេងៗ។ ការលះបង់សិទ្ធិមិនអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំបង់ប្រាក់តិចជាតាមកិច្ចគាំទ្របច្ចុប្បន្នពេញលេញរបស់ខ្ញុំ។

ការលះបង់សិទ្ធិនេះអនុញ្ញាតឱ្យ DCS ប្រមូលពីខ្ញុំ រហូតដល់ខ្ញុំបង់ប្រាក់ចំណុលគាំទ្ររបស់ខ្ញុំពេញលេញ។ ការលះបង់សិទ្ធិនេះរក្សាទុកចំណុលគាំទ្រនេះពីការបាត់បង់ ដោយសារតែ លក្ខន្តិកៈនៃការកម្រិតផ្សេងៗ ប៉ុន្តែមិនកម្រិតលើការការពារផ្សេងទៀតណាមួយឡើយ ។ RCW 74.20A.220 អនុញ្ញាតឱ្យធ្វើការលះបង់សិទ្ធិនេះ។

ការលះបង់សិទ្ធិនេះនៅតែមានប្រសិទ្ធភាព រហូតទាល់តែបញ្ចេញវាជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។

បានចុះហត្ថលេខាក្នុង \_\_\_\_\_, រ៉ាស៊ីវតោន។

កាលបរិច្ឆេទ \_\_\_\_\_ ហត្ថលេខា \_\_\_\_\_

ប្រគល់ជូនវិញ៖  
DIVISION OF CHILD SUPPORT  
PO BOX 11520  
TACOMA WA 98411-4420  
ទូរស័ព្ទ៖ 866-668-9518

ដើម្បីឆ្លើយតប សូមសំដៅទៅលេខសំណុំរឿង៖

គ្មានជនណាម្នាក់ ដោយព្រោះជាតិសាសន៍ ពណ៌សម្បុរ ជាតិកំណើត គោលជំនឿ សាសនា ភេទ អាយុ ឬ ពិការភាព ត្រូវតែប្រកាន់រើសអើងនៅក្នុងការងារ សេវាកម្ម ឬ ទិដ្ឋភាពណាមួយនៃសកម្មភាពរបស់កម្មវិធីនេះឡើយ ។ ទម្រង់បែបបទនេះគឺអាចរកបានក្នុងទម្រង់ទ្រាយផ្សេងទៅតាមសេចក្តីស្នើសុំ ។